
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 
20210518. 
 

 
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Martin Sjöholm, Jari Pellikka,  Mikael Forsman, Ann-Charlotte 

Andersson, Carina Kroon och  Bengt Jemsö. Förutom styrelsen närvarade Bo Falkman för 
att diskutera vinterunderhåll. Se punkt 4 nedan. 

 
3. Dagordningen godkändes. 

 
4. Vinterunderhåll. Styrelsen diskuterade med Bo Falkman förutsättnigarna för 

vinterunderhåll. Diskussionen mynnade ut i att ordförande och vägfogde tar fram ett 
förslag til avtal som kan ligga til grund för ett avtal mellan vägförening och entreprenör. 

 
5. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

 
6. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Sista betaldag för 

vägavgiften var 30/4 och några obetalda avgifter finns fortfarande. Påminnelse kommer 
att skickas ut under nästa vecka.  

 
7. Skrivelser:  

- Skrivelse angående bilar som parkerar på fel sid om den heldragna linjen på 
Stugvägen vilket inte är tillåtet. Viktigt att respektera detta och påminna dem som 
felar. Från vägföreningens hemsida kan man printa ut en påminnelselapp som kan 
fästas på vindrutan. 

- Skrivelse från kommunen angående stoppliktens vara eller inte vara ut mot 
Finspångsvägen. Vår förening, precis som Övre Svärtinges vägförening, anser att 
stopplikten ska vara kvar. 

 
8. Rapporter:  

- 30-stolpen vid infarten till Bonäsvägen var nerkörd men är nu ordentligt fastgjuten. 
 

9 Vägunderhåll. Toppning av Bofink- och Rödhakestigen kommer att utföras under året.  
 

10 Övriga frågor.  
- Betonggrisar/stenar vid gång och cykelvägar kommer att förses med reflexer. 
- Vem har tippat av en stor lövhög vid vändplanen längst ner på Stugvägen??? 

Styrelsen undersöker! 
 

11 Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen 20210824 kl. 18.00.  
 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 
 
	

 
 
 



 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  



	


